
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. april 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 819 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 819:  

”Mener ministeren, at ministeriets brev til Danske Regioner af 1. juli 2016 som op-

følgning på samråd AG om kugle- og kædedyner er tilstrækkelig godt modtaget og 

forstået på sygehuse m.v. i forhold til problematikken om, at børn med søvnproble-

mer ikke kan få bevilliget kugledyner før de har forsøgt at anvende sovemedicin?” 

 

Svar: 

Som nævnt i den foreløbige besvarelse den 4. maj 2017 af spørgsmålet har Sundheds- 

og Ældreministeriet anmodet Danske Regioner om en udtalelse til brug for besvarel-

sen af spørgsmålet. Danske Regioner oplyser, at foreningen forventer at kunne frem-

sende sin udtalelse ultimo juni. Herefter vil jeg hurtigst mulig svare udvalget.  
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